
S K R A Ć E N I   Z A P I S N I K 
 
 
sa 2. sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine održane dana 30.06.2009. godine u 19,00  sati 
u maloj dvorani Pučkog otvorenog učilišta u Krapini 
 
SJEDNICI SU PRISUSTVOVALI:  
 
Mladen Gregurović, Viktorija Mikša,   Danko Hršak, Dragutin Benc, Josip Kozina, Zoran 
Gregurović, Milan Golub, Zdravko Presečki, Dubravko Barilar, Stjepan Grah, Branko Kučko,  
Nenad Sikirica,  Vladimir Bajcer,  Robert Cerovečki, Danijel Klasić, i Branko Kunštek 
 
OPRAVDANO ODSUTNI:  
Zdenka Grilec, Mirko Koret, Štefanija Družinec 
 
 
OD OSTALIH SJEDNICI SU PRISUSTVOVALI:  
 
Josip Horvat, gradonačelnik Grada Krapine,  Miroslav Ivić, pročelnik,Jelena Milčić, voditelj 
odsjeka,   Branka Stipić, voditelj zapisnika te predstavnici medija. 
 
Predsjednik gradskog vijeća g. Zoran Gregurović otvara 2. sjednicu Gradskog vijeća Grada 
Krapine, pozdravlja sve prisutne , konstatira nakon izvršene prozivke,  da sjednici prisustvuje 
dovoljan broj članova gradskog vijeća, te se mogu donositi pravovaljane odluke, kao i drugi 
akti.  
 
Predsjednik gradskog vijeća g.Zoran Gregurović  čita prijedlog dnevnog reda današnje 
sjednice koji su članovi vijeća primili uz poziv te  nakon kraće rasprave  konstatira, da je 
jednoglasno usvojen dnevni red u tekstu kako su članovi gradskog vijeća primili uz pozive i 
radni materijal za današnju sjednicu.  

 
T O Č K A  1.  

 
PITANJA I PRIJEDLOZI  
 
1. Član gradskog vijeća g.Vladimir Bajcer konstatirao je slijedeće:  
 
- pitanje daljnjeg postojanja stočnog sajma u Polju, jer čuje da je upitno njegovo daljnje 

postojanje, pa postavlja pitanje što je Grad poduzeo  da se ishode uvjeti za daljnje njegovo 
postojanje   

 
2. Potpredsjednik gradskog vijeća g.Branko Kučko istakao je, da su postavljeni semafori u Gradu te 
kada će isti profunkcionirati te kakovi će njihovim postavljanjem biti učinici na promet u gradu. 
 
1. Član gradskog vijeća g.Robert Cerovečki postavio je g. gradonačelniku slijedeće pitanje:  
 
- što se tiče provedenog natječaja za asfaltiranje cesta za 2008. godinu na području MO Krapina za 
što je u programu bilo predviñeno 400.000 kuna, a ništa nije izvršeno, te isto tako i u ovoj godini je 
predviñeno 300.000 kuna , a do danas nije ništa asfaltirano .         
 
4. Član gradskog vijeća g.Grah je istakao da kroz Donju Šemnicu prolazi novi vod vodovoda za 
Dukovec, te postavlja pitanje, kako će Donja Šemnica dobiti vodu iz tog voda, kada nema glavne 
cijevi.   

 
5. Član gradskog vijeća g.Danijel Klasić je istakao slijedeće:  



 
- u Gradu postoje 3 ljekarne, ali niti jedna nije dežurna po noći, kao i vikendom,  pa grañani u 

slučaju hitnosti  po lijekove moraju u Zabok, te postavlja pitanje da li Grad  može utjecati da 
barem jedna ljekarna bude dežurna 

- „KUD“ Krapina je dobio sredstva iz Proračuna Grada, pa postavlja pitanje u što su ih utrošili.             
 
Gradonačelnik Grada Krapine g.Josip Horvat odgovorio je članu vijeća g.Bajceru, da je istina da stočni 
sajam u Mih.Jarku ne zadovoljava uvjete, te da će „Krakom“ iste ispuniti, a isto tako je napomenuo, 
da se ima u vidu nova lokacija za isti samaj, te će grad poduzeti sve što je potrebno da sajam ostane,  
jer se na dosadašnjoj lokaciji gdje je stočni sajam ima u vidu raditi zgrada za potrebe HAKA, Centra za 
obavješčivanje i Javne vatrogasne postrojbe.   
Nadalje je odgovorio g.članu vijeća g.Kučku što se tiče semafora na D-206, čeka se suglasnost HEP-a 
za priključenje, ali je napomenuo da su to pješački semafori koji su programirani za pješake, a nisu 
isključivo za automobile.   
Isto tako je odgovorio g.Robertu Cerovečkom, da je natječaj za asfaltiranje cesta u Gradu za 2008. 
godine raspisan, te da treba završiti još neke radove. Nadalje je istakao, da je i natječaj za 2009. 
godinu završen, te će se u toku godine raspisati još jedan. 
Odgovarajući g. Grahu na pitanje vodovoda u Donjoj Šemnici, da ista ima vodovod od 1972. godine te 
da glavi cjevovod ide iz Lobora i završava u Dukovcu, a planira se da se Šemnica priključti na 
vodoopskrbni sustav „Krakom-a“. Nadalje što se tiče dežurstva Ljekarni u Gradu, prema njegovom 
saznanju rade do 21 sat, te dvije su privatne dok je jedna u Županijskom vlasništvu. Napomenuo je, 
da je voñen razgovor o dežurstvu, ali  ljekarne su voljne samo uz uvjet da Grad plaća isto dežurstvo, 
pa prema njegovom mišljenju pošto je KZŽ vlasnik jedne ljekarne, ista bi trebala osigurati sredstva za 
dežurstvo svoje ljekrane, jer prema njegovom mišljenju, Krapina kao glavni grad KZŽ to zaslužuje. 
Nadalje, što se tiče pitanja o sredstvima koja su dana KUD-u Krapina, istakao je, da su za odobrena 
sredstva nabavljena odjela te se plaća voditelj. Takoñer je napomenuo, da smo već i sada sa njihovim 
djelovanjem zadovoljni, a isto tako će dati svoje izvješće kud su sredstva utrošena i o istom će 
obavijestiti gradsko vijeće. 
 

1. Član gradskog vijeća g.Robert Cerovečki nije zadovoljan odgovorom što se tiče asfaltiranja, 
odnosno postavlja pitanje zašto nije proveden natječaj u 2008. godini za ul.S.Košutić, 
T.Brezovačkog, Trški Vrh i dr.  te je isto tako istakao da su u natječaju za 2009.godinu 3 ulice 
izbačene. 

 
Gradonačelnik je odgovorio g.Cerovečkom, da su natječaji provedeni prema javnoj nabavi. Isto tako je 
istakao, da ako je netko u posljednje 4 godine dobio, dobio je najviše MO Krapina odnosno mještani 
MO.   
 

2. Član gradskog vijeća g.Bajcer je istkao da je gradonačelnik dobio konkretno pitanje, pa moli 
da i da konkretan odgovor.   

 
3. Član gradskog vijeća g.Benc je postavio pitanje najma sportske dvorane pri Srednjoj školi 

Krapina. Ponovno je napomenuo, da je najam dvorane skup, da polovica udruga u Gradu više 
ne koristi dvoranu, jer ne mogu financirati. Postavlja pitanje, da li se nešto poduzima po tom 
pitanju od strane Grada koji je financirao izgradnju odnosno da li se može sa rukovodstvom 
odnosno školskim odborom dogovoriti da se odredi normalna cijena najma, a isto tako i 
školske kantine koja je prazna, jer je najam preskup. 

 
4. Član gradskog vijeća g.Klasić se nadovezao na izlaganje g.Benca, te je istakao da je nekad 

igrao nogomet na igralištu srednje škole, ali sada mladi ne mogu, jer su vrata zaključena, sa 
svih strana. Napomenuo je, da bi isto trebalo biti otvoreno, te ako će se učiniti šteta postoje 
institucije koje će to riješiti. 

 
Gradonačelnik je odgovorio, da je ova tema već bila na prijašnjim sjednicama gradskog vijeća, no 
problem je u školskom odboru koji je imenovala Županija. Sada je imenovan novi školski odbor s 
kojim se razgovaralo te misli da će se naći razumno rješenje odnosno najam će biti razuman.   
         

T O Č K A  2.  



 
 Usvajanje skraćenog zapisnika sa konstituirajuće sjednice Gradskog vijeća Grada 
Krapine 

 
Razmatrajući skraćeni zapisnik sa konstituirajuće sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine 
predsjednik vijeća konstatirao je da su isti primili svi članovi vijeća te je  dao ovu točku na  
raspravu.  
 
Kako nije bilo nikakovih pitanja i prijedloga, konstatirao je da je jednoglasno donijet slijedeći 
 

Z A K L J U Č A K 
 
 
            U s v a j a   se skraćeni zapisnik sa konstituirajuće sjednice Gradskog vijeća Grada 
Krapine u tekstu koji čini sastavni dio ovog zaključka.   
 

 
T O Č K A  3. 

 
Donošenje Godišnjeg izvještaja Proračuna Grada Krapine za 2008. godinu  
 
Predsjednik  Odbora za financije i proračun g.Zoran Gregurović upoznao je članove vijeća, da 
je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 29.06.2009. godine u 18,30 sati 
raspravljao o prijedlogu gore navedenog Godišnjeg izvještaja  te ga je u navedenom tekstu 
uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje. 
 
Kratko obrazloženje Godišnjeg izvještaja dao je gradonačelnik, a sve prema tekstu koji su 
članovi gradskog vijeća primili uz radni materijal. 
 
Predsjednik gradskog vijeća konstatirao je da je nakon provedenog glasovanja jednoglasno 
donijeta slijedeća  

 
O D L U K A 

 
D o n o s i  se Godišnji izvještaj  Proračuna Grada Krapine za 2008. godinu tekstu 
koji čini sastavni  dio ovog zapisnika 
 
 

T O Č K A  4. 
 
 Donošenje Odluke o raspodjeli viška prihoda iz 2008. 
 
Predsjednik  Odbora za financije i proračun g.Zoran Gregurović upoznao je članove vijeća, da 
je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 29.06.2009.. godine u 18,30 sati 
raspravljao o prijedlogu gore navedene Odluke  te ju je u navedenom tekstu uputio 
Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje. 
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 29.06.2009. godine u 15,30 sati 
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine na donošenje. 

 
 



Kratko obrazloženje o Odluci o raspodjeli viška prihoda iz 2008. godine dao je gradonačelnik, 
a sve prema tekstu koji su članovi gradskog vijeća primili uz radni materijal. 
 
Predsjednik gradskog vijeća konstatirao je da je nakon provedenog glasovanja jednoglasno 
donijeta slijedeća  

 
 

O D L U K A  
 

D o n o s i   se  Odluka o raspodjeli viška prihoda iz 2008. godine u tekstu koji čini 
sastavni dio ovog zapisnika. 

 
 

T O Č K A  5. 
 
Donošenje zaključka o prihvaćanju revizije financijskih izvještaja i poslovanja 
Grada Krapine za 2008. godinu 
 
Predsjednik  Odbora za financije i proračun g.Zoran Gregurović upoznao je članove vijeća, da 
je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 29.06.2009. godine u 18,30 sati 
raspravljao o gore navedenoj točci  te  je u zaključak navedenom tekstu uputio Gradskom 
vijeću Grada Krapine na prihvaćanje. 
 
Član gradskog vijeća g.Sikirica je napomenuo da je uz radni materijal primio samo izvadak, 
te moli da se cijelo izvješće dostavi klubovima vijećnika. Nadalje je postavio pitanje naplate 
potraživanja, jer se na isti način stvara prostor za otpis, te isto tako predlaže da mu se 
dostavi izvješće da li postoje zaduženja te koja su nenaplativa.    
 
Gradonačelnik je odgovorio da se do sada uvijek kopirao samo nalaz i mišljenje. Istakao je 
da je zadnje tri godine Revizija dala bezujvetno mišljenje, ali i sada nema konstatiranog 
kršenja zakona i nenamjenskog trošenja sredstava.  
 
Član gradskog vijeća g.Bajcer je postavio pitanje da li je moguće da gradski vijećnici dobiju 
podatak o dužnicima.  
 
Gradonačelnik je odgovorio, da to nije problem, jer svaki član gradskog vijeća ima pravo 
uvida u dokumentaciju, svi predsjednici mjesnih odbora dobivaju izvješća o fizičkih osobama 
te se nikoga ne štiti, a isto tako je napomenuo, da je najveći problem naplata potraživanja za 
vodnu naknadu.   
 

 
Z A K L J U Č A K 

 
1. Prihvaća se Nalaz i mišljenje obavljene revizije financijskih izvještaja i poslovanja Grada 

Krapine za 2008.g. od strane Državnog ureda za reviziju. 
 
2. Zadužuje se Jedinstveni upravni odjel Grada Krapine za provoñenje propisanih mjera 

naplate proračunskih prihoda.  
 
 

 
 
 



T O Č K A  6. 
 
 
Donošenje Izmjena i dopuna Proračuna Grada Krapine za 2009. godinu sa 
programima 

 
 

Predsjednik  Odbora za financije i proračun g.Zoran Gregurović upoznao je članove vijeća, da 
je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 29.06.2009. godine u 18,30 sati 
raspravljao o prijedlogu gore navedene Odluke te ju je u navedenom tekstu uputio 
Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje. 

 
Kratko obrazloženje o Izmjenama i dopunama Proračuna Grada za 2009. dao je 
gradonačelnik, a sve prema tekstu koji su članovi gradskog vijeća primili uz radni materijal. 
 
Član gradskog vijeća g.Bajcer je postavio pitanje u što će se sredstva usmjeriti od naplate 
„Krakom-a“ i Pekom-a, da li za zonu ili u neku drugu potrošnju. 
 
Član gradskog vijeća g.Klasić je istakao, da bi trebalo napraviti plan štednje, da se troškovi – 
materijali smanje ( telefonski, troškovi za materijal itd.) odnosno da se za iduću sjednicu 
naplati plan štednje i predoči članovima gradskog vijeća. 
 
Član gradskog vijeća g.Sikirica je postavio pitanje zašto se povećala stavka - nabava 
nefinancijske imovine, nadalje za što su utrošena sredstva za stavci – kulturne glazbene 
manifestacije. Nadalje je istakao da bi stavku za sport trebalo povećati kao i sredstva za 
razvoj gospodarstva, jer se premalo ulaže u razvoj zone.  
 
Član gradskog vijeća g.Klasić je postavio pitanje zašto je parkiralište kod Kotke prazno, a HŽ-
u se za najam plaća cca 71.000 kuna. 
 
Što se tiče otkupa zemljišta gradonačelnik je odgovorio da nije planiran daljnji otkup u zoni, 
a sredstva se troše za komunalnu infrastrukturu odnosno bit će utrošena namjenski. Nadalje  
se osvrnuo na prijedlog za smanjenje troškova u Gradu, te je napomenuo da su troškovi 
telefona smanjenjeni za 50% već zadnjih 3 godina odnosno prije su bili cca 7.000 kuna, a 
sada 3.000,nadalje je  napomenuo, da nefinancijska imovina – to su planovi, projekti itd., a 
što se tiče najma parkirališta HŽ-a to je južni dio gdje je Ponta Rosa,  intencija je bila da se 
ovaj prostor uredi jer se nalazi u samom centru Grada. 
 
Član gradskog vijeća g.Benc je napomenuo da je zona jug u groznom stanju, treba ju 
asfaltirati, šahtovi su otvoreni, itd. 
 
 
Predsjednik gradskog vijeća konstatirao je da je nakon provedenog glasovanja 10 glasova ZA 
i 6 glasova SUZDRŽANA donijeta slijedeća  

 
O D L U K A  

 
 D o n o s i  se  Izmjena i dopuna Proračuna Grada Krapine za 2009. godinu 
sa programima u tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 
 
 

 



 
T O Č K A  7. 

 
 Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izvršenju Proračuna 
Grada Krapine za 2009.  
 
Predsjednik  Odbora za financije i proračun g.Zoran Gregurović upoznao je članove vijeća, da 
je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 29.06.2009.. godine u 18,30 sati 
raspravljao o prijedlogu gore navedene Odluke  te ju je u navedenom tekstu uputio 
Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje. 

 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 29.06.2009. godine u 15,30 sati 
raspravljao o prijedlogu Statuta  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine na donošenje. 

 
 

Predsjednik gradskog vijeća konstatirao je da je nakon provedenog glasovanja 10 glasova ZA 
i 6 glasova SUZDRŽANA donijeta slijedeća  
 

O D L U K A 
 

D o n o s i   se Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o izvršenju Proračuna 
Grada Krapine za 2009. godinu u tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 

 
 

T O Č K A  8. 
 
 Donošenje Statuta Grada Krapine 
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 29.06.2009. godine u 15,30 sati 
raspravljao o prijedlogu Statuta  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine na donošenje. 
 
Član gradskog vijeća g.Sikirica je istakao, da bi trebalo u statut ugraditi, da Grad ima jednog  
profesionalca, bilo gradonačelnika ili zamjenika. 
 
Član gradskog vijeća g.Bajcer je postavio pitanje po čl.54. Statuta a vezano za raspored 
sredstava od komunalne naknade te je postavio pitanje, zašto se i dalje jedan dio komunalne 
naknade ubrane od poduzeća ne rasporeñuje mjesnim odborima odnosno onima na čijem je 
području i ubrana. 
 
Gradonačelnik je napomenuo da je to ostalo iz vremena vlasti opozicije, te da se i dalje 
primjenjuje odnosno 50,00 kuna po glavi stanovnika. 
 
Predsjednik gradskog vijeća konstatirao je da je nakon provedenog glasovanja  jednoglasno 
donijeta slijedeća  

O D LU K A 
 
D o n o s i se Statut  Grada Krapine u tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 
 



T O Č K A  9. 
 
  
 
Donošenje Odluke o izboru članova Povjerenstva za provedbu natječaja 
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 29.06.2009. godine u 15,30 sati 
raspravljao o prijedlogu Statuta  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine na donošenje. 
 
Predsjednik  Odbora za izbor i imenovanje g.Danko Hršak upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 30.06.2009. godine u 18,30 sati raspravljao 
o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na 
donošenje. 
 
Član gradskog vijeća g.Sikirica je istkao da se predlaže da se u isti odbor stavi više člaova 
odnosno da se predloži jedan član Povjerenstva iz oporbe. 
 
Potpredsjednik gradskog vijeća g.Kučko je predložio da se u gore navedeno Povjerenstvo 
ispred oporbe predloži Robert Cerovečki. 
 
Član gradskog vijeća g.Kozina Josip je istakao da je i u prošlom sazivu bio takav omjer 
članova u Povjerenstvu. 
 
Član gradskog vijeća g.Robert Cerovečki se nije složio sa takovom konstatacijom, te je 
predložio da se takav stav promjeni. 
 
Članovi oporbe su zatražili 5 minuta pauzu.  
 
Potpredsjednik Gradskog vijeća g.Kučko je u ime kluba članova HNS-a i SDP-a predložio da 
Povjerenstvo ima 5 članova, te ispred klubova predlaže slijedeće članove: 
 
 
 
- Danijel Klasić 
- Robert Cerovečki 
 
 
Predlagač nije prihvatio amandman. 
 
Nakon provedenog glasovanja predsjednik gradskog vijeća je konstatirao da sa 6 glasova ZA 
i 10 PROTIV amandman nije prihvaćen  
 
Predsjednik Gradskog vijeća dao je navedenu Odluku na glasovanje te je konstatirao da je sa 
10 glasova ZA i 6 glasova protiv donijeta slijedeća 

 
 
 
 
 
 



O D L U K A 
o imenovanju članova Povjerenstva za 

raspisivanje natječaja za zakup 
poslovnog prostora, stjecanje, upravljanje 

i raspolaganje nekretninama 
 
 

1. U Povjerenstvo za raspisivanje natječaja za zakup poslovnog prostora , stjecanje, 
upravljanje i raspolaganje nekretninama  i m e n u j u   se slijedeći članovi:   
 
• Zoran Gregurović, predsjednik 
• Danko Hršak, član 
• Josip Kozina, član   
 
2. Ovom Odlukom stavlja se van snage Odluka Gradskog vijeća Grada Krapine Klasa: 021-
05/05-01/28., Urbroj: 2140/01-05/05. od 30.08.2005. 
 
3. Ova Odluka će se objaviti  u Službenom glasniku Grada Krapine te stupa na snagu danom 
objave. 

 
T O Č K A  10. 

 
 Donošenje Odluke o izboru člana Skupštine RHZK-a 
 
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, 
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 30.06.2009. godine u 18,30 sati 
raspravljao o prijedlogu Statuta  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine na donošenje. 
 
Predsjednik Gradskog vijeća dao je navedenu Odluku na glasovanje te je konstatirao da je sa 
15 glasova ZA i 1 glasom suzdržanim donijeta slijedeća 

 
O D L U K U 

 
1. JOSIP HORVAT, gradonačelnik grada Krapine   i m e n u j e  se za člana Skupštine Radija 
“Hrvatsko zagorje” Krapina. 
 
2. Ovom odlukom stavlja se van snage Odluka Gradskog vijeća Grada Krapine Klasa: 021-
05/05-01/28., Urbroj: 2140/01-05/04. od  30.08.2005. 
 
3. Ova Odluka će se  objaviti  u Službenom glasniku Grada Krapine te stupa na snagu 
danom objave. 

T O Č K A  11. 
 
Donošenje Odluke o ustroju i djelokrugu rada Gradske uprave Grada 
Krapine 
 
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Sikirica upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana 29.06.2009. godine u 15,30 sati raspravljao 
o prijedlogu gore navedene Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine na donošenje. 
 



Predlagač je napomenuo da predlaže amandman na čl.4. odnosno briše se riječ „predstojnik“ 
te se umjesto toga stavlja riječ „voditelj ureda“, a isto tako nadalje i u svim člancima Odluke. 
 
 
Predsjednik gradskog vijeća konstatirao je da je amandman predlagača jednoglasno 
prihvaćen te je dao navedenu Odluku na glasovanja. 
 
 
 Nakon provedenog glasovanja predsjednik gradskog vijeća je konstatirao da je jednoglasno 
donijeta slijedeća  

 
O D LU K A 

 
D o n o s i se Odluka o ustroju i djelokrugu rada Gradske uprave Grada Krapine u 
tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika. 
 
 
                                                                                  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 


